

Bestyrelsesmøde 07.06.23 – udsat fra 18. maj pga. afbud

Afdeling: 4 + 6 + 8

Til stede: Jens, Johnny, Helene & Helle (afbud fra Judith)

Referent: Helle

1) Hvor er vi forhold til råderetten?

Afdeling 4 + 6 er gennemgået – gennemgangen af afdeling 8 følger senere på måneden.

Beregning af depositum for de forskellige ting er ikke påbegyndt.

2) Fremlæggelse af Klimaskjold til revidering

Afdelingerne er gennemgået; hver afdelings repræsentanter tjekker op på deres respektive afdelinger – afdeling 4 + 6's repræsentanter hjælpes ad.

3) Forberedelse af forslag til beboermøde hæk/hegn/låger og porte. Separat for hver afdeling.

Udkast til forslag til afstemning på Beboermødet

*Afdeling 8:*

*Der må gerne være hegn ud mod J. F. Willumsens vej; levende hegn eller som det nuværende*

*Der skal være hæk imellem baghaverne (max 180 cm høj) og imellem forhaverne (max op til sålbænk). Der skal væk hegn de første meter ud fra huset, imod nabolejemål.*

*Der skal være hæk omkring baghaverne.*

*Der skal bruges ligusterhæk.*

*Der skal være en adgangsvej til haverne på bagsiden (ud til de grønne områder) – Rugskellet 26 må have adgangsvej til baghaven fra Frederiksborgvej.*

Forslaget tages op igen til næste møde.

4) Idéer til aktiviteter for beboerne i indeværende år

Vi vælger at fokusere på arbejdet med ovenstående og vender tilbage til Fastelavn.

5) Eventuelt

Jens stiller forslag om etablering af en petanquebane ved det grønne område – punktet sendes videre til beboermødet.

Næste møde: tirsdag den 19. september kl. 17:30